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RG.0002.3.2016 

 

PROTOKÓŁ Nr XVIII/2016 
 

obrad XVIII zwyczajnej Sesji Rady Gminy Krośnice w dniu 16 marca 2016r., 

zwołanej w trybie art. 20 ust. 1 ustawy o samorządzie gminnym 
 

 

XVIII Sesja Rady Gminy Krośnice odbyła się w sali konferencyjnej Urzędu Gminy w 

Krośnicach.  

Obrady o godz. 13
05 

rozpoczął i sesji przewodniczył Przewodniczący Rady Gminy 

Krośnice Pan Piotr Morawek.  

Przewodniczący poinformował zebranych, że Pani Krystyna Królik - wybrana w 

wyborach uzupełniających do Rady Gminy Krośnice - złoży ślubowanie i tym samym uzyska 

przywileje i obowiązki radnej. Po odczytaniu przez Przewodniczącego roty ślubowania 

„Wierna Konstytucji i prawu Rzeczypospolitej Polskiej, ślubuję uroczyście obowiązki radnej 

sprawować godnie, rzetelnie i uczciwie, mając na względzie dobro mojej gminy i jej 

mieszkańców” Pani Krystyna Królik wypowiedziała słowa „Ślubuję, tak mi dopomóż Bóg”.  

Przewodniczący stwierdził,  że Pani Krystyna Królik złożyła ślubowanie i tym samym 

objęła mandat radnej Rady Gminy Krośnice. 

 

Ad. 2. 

Wręczenie przez Przewodniczącą Gminnej Komisji Wyborczej w Krośnicach 

zaświadczenia o wyborze radnej Rady Gminy Krośnice  

w wyborach uzupełniających w okręgu nr 15 w Wierzchowicach. 

 

Pani Helena Słocka - Przewodnicząca Gminnej Komisji Wyborczej wręczyła Pani 

Krystynie Królik zaświadczenie o wyborze na radną. Następnie Wójt Gminy oraz 

Przewodniczący Rady złożyli Pani Krystynie Królik gratulacje i wręczyli bukiet kwiatów. 

Gratulacje złożyli Radnej Pan Mirosław Drobina, Pan Janusz Dziekan oraz inni obecni na 

sesji.  

  

Ad. 3. 

Stwierdzenie prawomocności obrad. 

 

Przewodniczący powitał wszystkich obecnych - Radnych, Wójta Gminy Pana 

Andrzeja Białego, Sekretarza Gminy Pana Adama Głowińskiego, Skarbnik Gminy Panią 

Elżbietę Kalityńską, Radnego Rady Powiatu Milickiego Pana Mirosława Drobinę, 

Dyrektorów jednostek organizacyjnych, pracowników Urzędu Gminy, Sołtysów, 

Przewodniczących Rad Sołeckich oraz przedstawicieli lokalnej prasy. 

Przewodniczący stwierdził, że w sesji uczestniczy 15 Radnych, co wobec 

ustawowego składu Rady wynoszącego 15 osób, stanowi kworum pozwalające na 

podejmowanie prawomocnych uchwał. 

(zał. nr 1, 2 i 3 - listy obecności) 
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Ad. 4 

Przyjęcie porządku obrad. 

 

Przewodniczący przedstawił następujący porządek obrad: 

1. Złożenie ślubowania przez nowo wybraną radną. 

2. Wręczenie przez Przewodniczącą Gminnej Komisji Wyborczej w Krośnicach 

zaświadczenia o wyborze radnej Rady Gminy Krośnice w wyborach uzupełniających w 

okręgu nr 15 w Wierzchowicach: ul. Kasztanowa, ul. Wrocławska, ul. Ogrodowa, ul. 

Tęczowa, ul. Sadownicza, ul. Krótka, ul. Zielona, ul. Parkowa, ul. Prosta, ul. Leśna, ul. 

Lipowa, ul. Wąska. 

3. Otwarcie XVIII Sesji Rady Gminy Krośnice VII kadencji i stwierdzenie prawomocności 

obrad. 

4. Przyjęcie porządku obrad. 

5. Przyjęcie protokołu obrad XVII sesji. 

6. Sprawozdanie Wójta Gminy z działalności w okresie międzysesyjnym.  

7. Wnioski i interpelacje radnych. 

8. Podjęcie uchwał: 

 

Nr projektu 

uchwały 

Data 

projektu 

uchwały 

Tytuł projektu uchwały 

1) 107 03.04.2016 
w sprawie zatwierdzenia Planu Odnowy Miejscowości wsi Bukowice na lata 

2016-2023 

2) 108 03.04.2016 
w sprawie zatwierdzenia Planu Odnowy Miejscowości wsi Czarnogoździce na 

lata 2016-2023 

3) 109 03.04.2016 
w sprawie zatwierdzenia Planu Odnowy Miejscowości wsi Kuźnica Czeszycka 

na lata 2016-2023 

4) 110 03.04.2016 
w sprawie zatwierdzenia Planu Odnowy Miejscowości wsi Świebodów na lata 

2016-2023 

5) 111 04.03.2016 
w sprawie wprowadzenia zmian w statucie Gminnego Ośrodka Pomocy 

Społecznej w Krośnicach 

6) 112 07.03.2016 
w sprawie emisji obligacji komunalnych oraz określenia zasad ich zbywania, 

nabywania i wykupu 

7) 113 07.03.2016 w sprawie zmian budżetu gminy na rok 2016 

8) 114 08.03.2016 
w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Krośnice na lata 

2016-2027 

9) 115 14.03.2016 

w sprawie zaopiniowania wniosku Regionalnej Dyrekcji Lasów Państwowych 

we Wrocławiu o uznanie za ochronne lasów o powierzchni  4.638,33 ha 

stanowiących własność Skarbu Państwa będących w zarządzie Nadleśnictwa 

Milicz położonych na terenie Gminy Krośnice 

10) 116 14.03.2016 
w sprawie wyrażenia zgody na wyodrębnienie w budżecie Gminy Krośnice 

środków stanowiących fundusz sołecki w roku budżetowym 2017 

 

9. Odpowiedzi na wnioski i interpelacje radnych.  

10. Sprawy różne. 

11. Zamknięcie obrad XVIII Sesji Rady Gminy Krośnice VII kadencji.   
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Do zaproponowanego porządku obrad nie było żadnych uwag. W zarządzonym głosowaniu 

Radni jednogłośnie zatwierdzili porządek obrad. 

 (zał. nr 4 -  porządek obrad) 

 

 

Ad. 5 

Przyjęcie protokołu obrad XVII sesji. 

 

Protokół obrad XVII sesji Nr XVII/2016 (RG.0002.2.2016) z dnia 26 lutego 2016 r. został 

przyjęty jednogłośnie. 

 

 

Ad. 6 

Sprawozdanie Wójta Gminy z działalności w okresie międzysesyjnym. 

 

Wójt Andrzej Biały przedstawił sprawozdanie z działalności w okresie 

międzysesyjnym. Do przedstawionego sprawozdania nie było pytań. 

Pan Wójt poinformował ponadto o dodatkowych wpływach do budżetu z tytułu podatku od 

nieruchomości od Polskiego Górnictwa Naftowego i Gazownictwa w Warszawie oraz o 

przeznaczeniu w związku z tym dodatkowych 100 000,00 zł na remonty dróg gminnych. 

Pogratulował również Paniom Jolancie Garnyś i Ewie Pasiniewicz-Tymańskiej wyróżnienia 

w plebiscycie Sołtys Roku 2015 oraz złożył życzenia wszystkim Sołtysom. 

(zał. nr 5 – sprawozdanie Wójta) 

 

 

Ad. 7 

Wnioski i interpelacje Radnych. 

 

Nie było wniosków i interpelacji. 

 

 

Ad. 8. 1 

Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia Planu Odnowy Miejscowości wsi Bukowice 

na lata 2016-2023 - projekt nr 107. 

 

W zarządzonym głosowaniu za podjęciem uchwały głosowało 15 Radnych, przeciw – 0, 

wstrzymało się – 0. 

 

Rada Gminy Krośnice jednogłośnie podjęła Uchwałę Nr XVIII/104/2016 z dnia 16 

marca 2016 r. w sprawie zatwierdzenia Planu Odnowy Miejscowości wsi Bukowice na 

lata 2016-2023.  

 (zał. nr 6) 

 

 

Ad. 8. 2 

Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia Planu Odnowy Miejscowości wsi 

Czarnogoździce na lata 2016-2023 – projekt nr 108. 

 

W zarządzonym głosowaniu za podjęciem uchwały głosowało 15 Radnych, przeciw – 0, 

wstrzymało się – 0. 



4 

 

 

 

 

Rada Gminy Krośnice jednogłośnie podjęła Uchwałę Nr XVIII/105/2016 z dnia 16 

marca 2016 r. w sprawie zatwierdzenia Planu Odnowy Miejscowości wsi 

Czarnogoździce na lata 2016-2023. 

(zał. nr 7) 

 

 

Ad. 8. 3 

Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia Planu Odnowy Miejscowości wsi Kuźnica 

Czeszycka na lata 2016-2023 – projekt nr 109. 

 

W zarządzonym głosowaniu za podjęciem uchwały głosowało 15 Radnych, przeciw – 0, 

wstrzymało się – 0. 

 

Rada Gminy Krośnice jednogłośnie podjęła Uchwałę Nr XVIII/106/2016 z dnia 16 

marca 2016 r. w sprawie zatwierdzenia Planu Odnowy Miejscowości wsi Kuźnica 

Czeszycka na lata 2016-2023. 

(zał. nr 8) 

 

 

Ad. 8. 4 

Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia Planu Odnowy Miejscowości wsi Świebodów 

na lata 2016-2023 – projekt nr 110. 

 

W zarządzonym głosowaniu za podjęciem uchwały głosowało 15 Radnych, przeciw – 0, 

wstrzymało się – 0. 

 

Rada Gminy Krośnice jednogłośnie podjęła Uchwałę Nr XVIII/107/2016 z dnia 16 

marca 2016 r. w sprawie zatwierdzenia Planu Odnowy Miejscowości wsi Świebodów na 

lata 2016-2023. 

(zał. nr 9) 

 

 

Ad. 8. 5 

Podjęcie uchwały w sprawie wprowadzenia zmian w statucie Gminnego Ośrodka 

Pomocy Społecznej w Krośnicach – projekt nr 111. 

 

W zarządzonym głosowaniu za podjęciem uchwały głosowało 15 Radnych, przeciw – 0, 

wstrzymało się – 0. 

 

Rada Gminy Krośnice jednogłośnie podjęła Uchwałę Nr XVIII/108/2016 z dnia 16 

marca 2016 r. w sprawie wprowadzenia zmian w statucie Gminnego Ośrodka Pomocy 

Społecznej w Krośnicach. 

(zał. nr 10) 

 

 

Ad. 8. 6 

Podjęcie uchwały w sprawie emisji obligacji komunalnych oraz określenia zasad ich 

zbywania, nabywania i wykupu – projekt nr 112. 
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W zarządzonym głosowaniu za podjęciem uchwały głosowało 8 Radnych, przeciw – 0, 

wstrzymało się – 7. 

 

Rada Gminy Krośnice większością głosów podjęła Uchwałę Nr XVIII/109/2016 z dnia 16 

marca 2016 r. w sprawie emisji obligacji komunalnych oraz określenia zasad ich 

zbywania, nabywania i wykupu. 

(zał. nr 11) 

 

 

Ad. 8. 7 

Podjęcie uchwały w sprawie zmian budżetu gminy na rok 2016 – projekt nr 113. 

 

W zarządzonym głosowaniu za podjęciem uchwały głosowało 10 Radnych, przeciw – 0, 

wstrzymało się – 5. 

 

Rada Gminy Krośnice większością głosów podjęła Uchwałę Nr XVIII/110/2016 z dnia 16 

marca 2016 r. w sprawie zmian budżetu gminy na rok 2016. 

(zał. nr 12) 

 

 

Ad. 8. 8 

Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Krośnice 

na lata 2016-2027 – projekt nr 114. 

 

W zarządzonym głosowaniu za podjęciem uchwały głosowało 15 Radnych, przeciw – 0, 

wstrzymało się – 0. 

 

Rada Gminy Krośnice jednogłośnie podjęła Uchwałę Nr XVIII/111/2016 z dnia 16 

marca 2016 r. w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Krośnice na 

lata 2016-2027. 

(zał. nr 13) 

 

 

Ad. 8. 9 

Podjęcie uchwały w sprawie zaopiniowania wniosku Regionalnej Dyrekcji Lasów 

Państwowych we Wrocławiu o uznanie za ochronne lasów o powierzchni  4.638,33 ha 

stanowiących własność Skarbu Państwa będących w zarządzie Nadleśnictwa Milicz 

położonych na terenie Gminy Krośnice – projekt nr 115. 

 

 Radny Eugeniusz Lis wyraził swoje obawy dot. zaopiniowania wniosku RDLP wobec 

negatywnych opinii radnych z Cieszkowa i z Milicza. Wnioskował o wycofanie uchwały z 

porządku obrad, skoro opinia rady gminy nie jest wiążąca dla RDLP. Pani Dorota Perlińska - 

Kierownik Referatu Gospodarki Mieniem i Rolnictwa wyjaśniła, że uznanie lasów za 

ochronne nie koliduje z żadnymi planami gminy, a po zmianie ustawy o lasach gmina nie 

traci dochodów z podatku leśnego. Radna Zofia Adamus przypomniała, że na posiedzeniu 

komisji w dn. 15.03.2016 r. Pani Bernadeta Mikołajczak – Zastępca Nadleśniczego 

Nadleśnictwa Milicz szczegółowo odpowiadała na pytania radnych, rozwiewając wszelkie 

wątpliwości, w tym Radnego Eugeniusza Lisa. Zauważyła ponadto, że głosowanie może 

mieć wpływ na współpracę z Nadleśnictwem Milicz np. przy remontach dróg. Radny 

Eugeniusz Lis zwracając się do Sołtysów stwierdził, że nie ma pewności, czy w przyszłości 
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nie będzie żadnych problemów ze sprzedażą działek graniczących z lasem ochronnym i czy 

Nadleśnictwo Milicz nie będzie miało prawa ich pierwokupu. Sołtys Dąbrowy - Pan Damian 

Kalinowski stwierdził natomiast, że trzeba będzie zapłacić za wstęp do lasu. Radna Bogumiła 

Bialic poinformowała, że sprawa opinii była głównym tematem posiedzenia Komisji 

Rolnictwa, Infrastruktury Technicznej, Ochrony Środowiska i Porządku Publicznego w dn. 

09.03.2016 r. Zdecydowano jednak, że argumentów Pani Bernadety Mikołajczak powinni 

wysłuchać wszyscy radni. Przewodniczący Rady poparł wypowiedź Radnej Zofii Adamus, 

stwierdzając że współpraca z Nadleśnictwem Milicz jest ważna dla gminy. 

 

W zarządzonym głosowaniu za podjęciem uchwały głosowało 10 Radnych, przeciw – 1, 

wstrzymało się – 4. 

 

Rada Gminy Krośnice większością głosów podjęła Uchwałę Nr XVIII/112/2016 z dnia 16 

marca 2016 r. w sprawie zaopiniowania wniosku Regionalnej Dyrekcji Lasów 

Państwowych we Wrocławiu o uznanie za ochronne lasów o powierzchni  4.638,33 ha 

stanowiących własność Skarbu Państwa będących w zarządzie Nadleśnictwa Milicz 

położonych na terenie Gminy Krośnice.  

(zał. nr 14) 

 

 

Ad. 8. 10 

Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wyodrębnienie w budżecie Gminy 

Krośnice środków stanowiących fundusz sołecki w roku budżetowym 2017 – projekt nr 

116. 

 

W zarządzonym głosowaniu za podjęciem uchwały głosowało 15 Radnych, przeciw – 0, 

wstrzymało się – 0. 

 

Rada Gminy Krośnice jednogłośnie podjęła Uchwałę Nr XVIII/112/2016 z dnia 16 

marca 2016 r. w sprawie wyrażenia zgody na wyodrębnienie w budżecie Gminy 

Krośnice środków stanowiących fundusz sołecki w roku budżetowym 2017. 

(zał. nr 15) 

 

 

Ad. 9 

Odpowiedzi na wnioski i interpelacje Radnych. 

 

Nie było wniosków i interpelacji. 

 

 

Ad. 10 

Sprawy różne. 

 

 Radny Jacek Skrzypczyk zapytał Pana Mirosława Drobinę których konkretnie 

samorządowców miał na myśli, obwiniając ich na spotkaniu w dn. 04.03.2016 r. o 

modernizację ewidencji gruntów i budynków i wynikłe stąd problemy dla 

mieszkańców Gminy Krośnice, 

 Radna Zofia Adamus wyraziła zażenowanie sposobem głosowania Radnych 

Bogumiły Bialic i Mariana Krawczyka nad uchwałą w sprawie emisji obligacji. 

Obligacje mają zostać wyemitowane wyłącznie w celu zapłaty za rozbudowę szkoły 

w Bukowicach. Radna stwierdziła, że dobro dzieci jest nadrzędne i dlatego głosowała 



7 

 

również za rozbudową szkoły w Krośnicach, mimo trudnej wówczas sytuacji 

finansowej gminy,  

 Radna Anna Wietrzyńska poprosiła Radnych z KWW Mirosława Drobiny o 

wyjaśnienie powodów wstrzymania się od głosowania, nikt jednak nie zabrał głosu, 

 Radny Zdzisław Jasięga stwierdził brak konsekwencji w/w Radnych – decyzję o 

rozbudowie szkoły w Bukowicach podjęli w poprzedniej kadencji m. in. Jerzy 

Chołodecki, Marian Krawczyk, Krzysztof Skrzypczyk i Józef Tokarz,  

 Pan Mirosław Drobina zarzucił Radnej Zofii Adamus, że jako Wiceprzewodnicząca 

Rady Gminy (w kadencji 2010-2014) głosowała przeciwko rozbudowie szkoły w 

Bukowicach przy głosowaniu uchwały dot. zmian budżetu. Stwierdzenie to 

zbulwersowało Radną Adamus, która zarzuciła Mirosławowi Drobinie kłamstwo i 

poprosiła obsługę Biura Rady o protokół wspomnianej sesji. Radna przypomniała, że 

głosowała za rozbudową szkoły oraz budową chodnika w Bukowicach, sprzeciwiła 

się natomiast sfinansowaniu tych inwestycji poprzez oddanie w leasing majątku 

gminy. Odnosząc się do pytania Radnego Jacka Skrzypczyka Pan Mirosław Drobina 

wyjaśnił, że miał na myśli brak nadzoru ze strony władz gminy i powiatu m. in. nad 

pracownikami firmy wykonującej prace przy modernizacji ewidencji gruntów, którzy 

wchodzili na prywatne posesje i robili zdjęcia; poparł jednak ideę samej modernizacji 

ewidencji. Stwierdził ponadto, że nie otrzymał jeszcze decyzji ustalającej wysokość 

podatku na 2016 r., co prawdopodobnie jest spowodowane zmianami w powierzchni 

również Jego nieruchomości, 

 Radny Jacek Skrzypczyk kolejny raz prosił o wskazanie którzy samorządowcy są 

winni zaistniałej sytuacji, bowiem decyzja o rozpoczęciu modernizacji ewidencji 

zapadła styczniu 2014 r., gdy Wójtem Gminy Krośnice był Pan Mirosław Drobina.  

Pan Drobina wyjaśnił, że na spotkania w sprawie okazania granic mieszkańcy gminy 

zapraszani byli w roku 2015, natomiast ani władze gminy ani powiatu nie 

rozpropagowały informacji o terminie i miejscu wyłożenia do wglądu operatów 

geodezyjnych.  

Kierownik Referatu Gospodarki Mieniem i Rolnictwa Pani Dorota Perlińska 

stwierdziła, że otrzymane w tej sprawie pismo było rozdane Sołtysom (za 

pokwitowaniem) na spotkaniu w sprawie funduszu sołeckiego, z prośbą o 

poinformowanie zainteresowanych mieszkańców, 

 Radny Eugeniusz Lis stwierdził, że nie wiedział o planowanej modernizacji ewidencji 

gruntów, dlatego zadzwonił do Starostwa Powiatowego w Miliczu oraz na Policję gdy 

przedstawiciele Warszawskiego Przedsiębiorstwa Geodezyjnego (WPG) zamierzali 

dokonać pomiarów Jego nieruchomości oraz ją sfotografować, 

 Radny Krzysztof Skrzypczyk wyjaśnił, że decyzja o przystąpieniu do modernizacji 

ewidencji gruntów była podjęta w poprzedniej kadencji, gdy Starostą Powiatu 

Milickiego był Pan Piotr Lech, natomiast koordynatorem projektu był były Geodeta 

Powiatowy Pan Janusz Wierzowiecki. Radny prosił Wójta Gminy o doręczenie 

wszystkim mieszkańcom decyzji podatkowych na 2016 r. Poinformował również, że 

od Powiatowego Rzecznika Konsumentów w Miliczu uzyskał informację, że 

zastrzeżenia do zmian w ewidencji gruntów mieszkańcy powinni niezwłocznie 

zgłosić Geodecie Powiatowemu, który następnie przekaże je do WPG. Z informacji 

Radnego wynika, że zastrzeżenia  rozstrzygane są na korzyść mieszkańców, 

 Sołtys Pierstnicy Pan Józef Sowiński stwierdził, że poprzednie władze musiały 

wyrazić zgodę, skoro modernizacja ewidencji gruntów została przeprowadzona w 

Gminie Krośnice, a nie w gminach ościennych, 

 Radna Anna Wietrzyńska zwróciła uwagę, że w związku z modernizacją ewidencji 

gruntów wielokrotnie padał zarzut o to, że w Gminie Krośnice podniesiono podatki. 

Tymczasem stawki podatku od nieruchomości od 2013 r. pozostają na tym samym 
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poziomie. Radna zapytała ponadto Pana Mirosława Drobinę jakie działania podejmuje 

jako Radny Powiatu Milickiego w sprawie dróg powiatowych w Gminie Krośnice. 

Pan Mirosław Drobina poinformował, że jako jedyny radny z Gminy Krośnice 

porusza problem dróg, co ma odzwierciedlenie w protokołach z posiedzeń, na których 

proponował, aby dochody ze sprzedaży mienia poszpitalnego w Krośnicach 

przeznaczyć na remonty dróg w Gminie Krośnice, zwłaszcza ul. Sanatoryjnej i 

chodnika ul. Kwiatowej w Krośnicach. W związku z trudną sytuacją Powiatu 

Milickiego, dla którego Regionalna Izba Obrachunkowa we Wrocławiu opracowała 

plan naprawczy, żaden gruntowny remont dróg w 2016 r. raczej nie zostanie 

przeprowadzony, 

 Sołtys Kuźnicy Czeszyckiej Pani Danuta Regulska poinformowała o fatalnym stanie 

dróg w rejonie Kuźnicy, z czym wielokrotnie zwracała się do Radnego Powiatowego 

Mirosława Drobiny. Stwierdziła, że mieszkańcy Kuźnicy Czeszyckiej i okolic 

traktowani byli jako mieszkańcy trzeciej kategorii, gdyż wszelkie inwestycje 

realizowane były gdzie indziej. Sołtys podziękowała obecnym władzom gminy oraz 

radzie za opracowanie i uchwalenie Planu Odnowy Miejscowości, prosząc o 

sprawiedliwy podział środków budżetowych na inwestycje. Z twierdzeniami Pani 

Regulskiej nie zgodził się Pan Drobina, który stwierdził, że przecież w Kuźnicy 

zbudowano jedyne w powiecie rondo oraz zmodernizowano infrastrukturę w centrum 

wsi – parking i chodnik przy kościele. Zauważył, że potrzeby w zakresie 

infrastruktury (drogi, chodniki) są wszędzie i zadeklarował wszelką pomoc jako 

Radny Powiatu Milickiego, 

 Radny Andrzej Korzeniowski wyraził powątpiewanie czy celowe było wybudowanie 

za 200 000,00 zł chodnika pomiędzy Wierzchowicami a Czarnogoździcami. 

Stwierdził również, że to obecne władze gminy musiały wygospodarować środki 

(1 700 000,00 zł) na zapłatę za zmodernizowane przez poprzednie władze drogi 

powiatowe, 

 Radny Jacek Skrzypczyk, w kontekście głosowania uchwały w sprawie emisji 

obligacji, zapytał Pana Mirosława Drobinę jak zamierzał sfinansować rozbudowę 

szkoły w Bukowicach. Pan Drobina stwierdził, że wszystkie zrealizowane za Jego 

kadencji inwestycje (za ok. 150 000 000,00 zł) były przemyślane i miały zapewnione 

źródła finansowania. Wyraził ponadto niepokój z powodu półrocznego przestoju przy 

rozbudowie szkoły. Stwierdził też, że Gmina Krośnice była liderem w pozyskiwaniu 

środków zewnętrznych z różnych źródeł i zapytał Wójta Andrzeja Białego jakie 

działania podjął w zakresie pozyskania dofinansowania II etapu rozbudowy szkoły, 

który był planowany, jednak celowo podzielony na dwa etapy, 

 Radny Andrzej Korzeniowski stwierdził, że za przestój przy rozbudowie szkoły 

odpowiedzialny jest ówczesny Wójt Mirosław Drobina oraz Sekretarz Dariusz Stasiak 

(odpowiedzialny za gminne inwestycje), którzy podzielili to zadanie na dwa etapy i 

wszelkie późniejsze problemy skutkujące przestojem są tego podziału konsekwencją. 

 

O godz. 14
35 

Przewodniczący Rady zarządził przerwę.  

Obrady wznowiono o godz. 14
52 

w 11-osobowym składzie (nieobecni Radni: Marian 

Biesiadecki, Jerzy Chołedecki, Krzysztof Skrzypczyk i Józef Tokarz). 

 

 Radna Anna Wietrzyńska zwróciła uwagę, że poprzednie władze, realizując 

kosztowne inwestycje typu basen i kolejka, zupełnie zaniedbały inne obiekty – m. in. 

świetlice wiejskie.  Poinformowała również, że na wspólnym posiedzeniu komisji w 

dn. 15.03.2016 r. Dyrektor Szkolnego Schroniska Młodzieżowego przedstawiła 

prezentację, z której Radni dowiedzieli się w jakim stanie technicznym znajduje się 

zarówno obiekt przy ul. Kwiatowej jak i obiekt przy ul. Szkolnej.  
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Działający od 2008 r. obiekt przy ul. Kwiatowej wymaga kapitalnego remontu, 

natomiast w obiekcie przy ul. Szkolnej, działającym od trzech lat, przecieka dach. 

Problem ten dotyczy nie tylko schroniska, bowiem dach przeciekał również w Hali 

Sportowej, do której dobudowano nowy segment szkoły ze schroniskiem. Radna 

zauważyła ponadto, że obecny stan gminnych dróg również jest pokłosiem decyzji 

inwestycyjnych poprzednich władz, które postawiły na rozwój infrastruktury 

turystycznej. Radna stwierdziła, że czasem warto przyznać się do błędu. 

Pan Mirosław Drobina, odnosząc się do wypowiedzi Radnej Anny Wietrzyńskiej oraz 

pytania Radnego Jacka Skrzypczyka, stwierdził, że skala inwestycji zrealizowanych 

za Jego kadencji oraz brak problemów finansowych świadczą o tym, że inwestycje te 

były rzetelnie zaplanowane i przewidziane było ich finansowanie, 

 Wójt Andrzej Biały odpowiedział Panu Drobinie, że za Jego kadencji również 

pozyskiwane są środki zewnętrzne. Przypomniał przy tym, że za kadencji Mirosława 

Drobiny także zdarzały się opóźnienia przy realizacji inwestycji, czego ewidentnym 

przykładem jest blok żywieniowy w szkole w Krośnicach. Pan Wójt stwierdził, że jest 

zwolennikiem realizowania takich inwestycji, których finansowanie jest 

zabezpieczone w budżecie gminy. Poinformował ponadto o zatrzymaniu inwestycji 

polegającej na rozbudowie trasy kolejki, w sprawie której Pan Mirosław Drobina pod 

koniec kadencji podpisał już stosowne dokumenty,  

 Kierownik Referatu Gospodarki Przestrzennej, Ochrony Środowiska i Inwestycji – 

Pan Jarosław Krzywiński poinformował, że przestój przy rozbudowie szkoły w 

Bukowicach był wymuszony poważnymi błędami w dokumentacji projektowej w 

zakresie zaprojektowania dachu. Projekt obarczony był tak dużym błędem ze strony 

projektanta, że jego realizacja spowodowałaby złożenie się dachu do środka. W 

związku z powyższym wstrzymano rozbudowę, zlecono ekspertyzy oraz wykonano 

dokumentację zamienną. Proces realizacji tych zmian, trwający od 4 do 5 miesięcy i 

tak jest stosunkowo krótki, biorąc pod uwagę skalę zjawiska. W związku z 

wykonaniem dokumentacji zamiennej w konstrukcji pojawiły się elementy stalowe, 

wymagane do utrzymania okien kolankowych, zaprojektowanych do doświetlenia 

poddasza. Wstawienie elementów stalowych powoduje przeniesienie dodatkowych 

obciążeń na fundamenty, które były zaprojektowane w dolnej granicy nośności. Stąd 

odejście od pokrycia dachu dachówką ceramiczną na rzecz lżejszej blachodachówki 

na konstrukcji stalowej. Termin zakończenia rozbudowy szkoły ustalony był na 

31.12.2015 r., zatem realne opóźnienie wynosi nie pól roku – jak sugerował Pan 

Drobina – a 3 miesiące i jest spowodowane wymienionymi okolicznościami, nie zaś 

opieszałością urzędników czy też zaniechaniem, 

 Pan Mirosław Drobina zaproponował, aby zorganizować „robocze” posiedzenie 

komisji, na którym wraz z Panem Dariuszem Stasiakiem podzielą się z Radnymi 

wiedzą na temat planowania i finansowania inwestycji. Powątpiewał również w 

wyjaśnienia Pana Jarosława Krzywińskiego dot. błędów projektowych. Od Wójta 

Andrzeja Białego oczekiwał natomiast odpowiedzi w jaki sposób gmina zamierza się 

ubiegać o zwrot kosztów poniesionych na realizację rozbudowy szkoły w 

Bukowicach, 

 Przewodniczący Rady odczytał zaproszenie Marszałka Województwa Dolnośląskiego 

na Dolnośląski Kongres Samorządowy, który odbędzie się 23.03.2016 r. 
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Ad. 11 

Zamknięcie obrad XVIII Sesji Rady Gminy Krośnice VII kadencji. 

 

Po wyczerpaniu porządku obrad Przewodniczący Rady Piotr Morawek o godz. 15
15

 zamknął  

obrady XVIII zwyczajnej Sesji Rady Gminy Krośnice. 

 

 
 

  Protokolant                                   Przewodniczący Rady Gminy 

      

     Olga Skomra       Piotr Morawek 
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11 M oraw ek Piotr Przewodniczący Rady

12 S krzypczyk Jacek

i ;

13 S krzypczyk Krzysztof

14 Tokarz Józe f Jan

15 W ietrzyńska Anna Teresa
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ZAŁĄCZNIK N r£k_____________

Lp. Imię i Nazwisko Miejscowość Podpis

1 Magdalena Muzyka Brzostowo

2 Henryka M alinowska Bukowice I

3 Bogumiła Bialic Bukowice II

4 Bartosz Sypko Czarnogoździce

5
Ewa Pasiniewicz- 
Tymańska Czeszyce / 0 ^ . -

6 Damian Kalinowski Dąbrowa
y{C u'

7 Jolanta Brząkała- Garnyś Dziewiętlin r

8 Marek Skorek Grabownica

9 Zenon Byrdek Kotlarka

10 Jerzy Chołodecki Krośnice

11 Danuta Regulska Kuźnica Czeszycka 1

12 Anna Rudkiewicz Lędzina

13 Czesław Hencki Luboradów

14 Izabela Chaszczewicz Łazy ( J L

15 Józef Sowiński Pierstnica 1

16 Zbigniew Marciniak Police

17 Stanisław Mrowieć Stara Huta

18 Zbigniew Kołodziej Suliradzice

19 W ładysław Bęben Swiebodów

20 M ieczysław Jerzak Wąbnice

21 Krystyna Królik W ierzchowiec
1 /

22 Sławomir Gody la Żeleźniki
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w dniu 16 marca 20F^T...... 1 ..........

Lp. Imię i Nazwisko Sołectwo Podpis

1 Beata Kiełczyńska Brzostowo

2 M ałgorzata Barańska Bukowice I

3 Elżbieta Cieślak Bukowice II

4 Renata Kędzia Czarnogoździce

5 K rzysztof Kasprzyk Czeszyce
L / 

\

6 Helena Słocka Dąbrowa

7 M arcin Dawidowicz Dziewiętlin
\ \

8 Zbigniew Przybyłek Grabownica

9 Bogumiła Ziarko Kotlarka

10 Zygm unt Buszyński Krośnice

11 Roman Paździor Kuźnica Czeszycka

12 Katarzyna Głęboka Będzina

13 Beata Piech Luboradów

14 Krystyna Kaczmarek Łazy

15 Honorata Jamrozik Pierstnica

16 Adam M ariasz Police

17 Emilia Psiuk Stara Huta

18 M aria Skibińska Suliradzice

19 Szymon Czemerys Swiebodów
ił -

20 Tadeusz Zakrzewski W ąbnice
I j

21 Dariusz Bąk Wierzchowice l i

22 Piotr Janik Żeleźniki



Gmina
Krośnice
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56-320 Krośnice do protokołu Ses)i/Komisji
woj. dolnośląskie \rif~

tel. 71 3846014; 71 3846021; fax 71 38460j,$nja [ \P 'Q i\O ^ Y ? O j.........
e-mail: sekretariat@ug.krosnice.pl

Rada Gminy Krośnice ZAŁĄCZNIK Nr— a -------------- -

Krośnice, dnia 7 marca 2016 r.

PORZĄDEK OBRAD
XVIII zwyczajnej Sesji Rady Gminy Krośnice 

w dniu 16 marca 2016 r.

1. Złożenie ślubowania przez nowo wybraną radną.
2. Wręczenie przez Przewodniczącą Gminnej Komisji Wyborczej w Krośnicach 
zaświadczenia o wyborze radnej Rady Gminy Krośnice w wyborach uzupełniających w 
okręgu nr 15 w Wierzchowicach: ul. Kasztanowa, ul. Wrocławska, ul. Ogrodowa, ul. 
Tęczowa, ul. Sadownicza, ul. Krótka, ul. Zielona, ul. Parkowa, ul. Prosta, ul. Leśna, ul. 
Lipowa, ul. Wąska.
3. Otwarcie XVIII Sesji Rady Gminy Krośnice VII kadencji i stwierdzenie prawomocności 
obrad.
4. Przyjęcie porządku obrad.
5. Przyjęcie protokołu obrad XVII sesji.
6. Sprawozdanie Wójta Gminy z działalności w okresie międzysesyjnym.
7. Wnioski i interpelacje radnych.
8. Podjęcie uchwał:

Nr projektu 
uchwały

Data
projektu
uchwały

Tytuł projektu uchwały

1) 107 03.04.2016 w sprawie zatwierdzenia Planu Odnowy Miejscowości wsi Buko wice na 
lata 2016-2023

2) 108 03.04.2016 w sprawie zatwierdzenia Planu Odnowy Miejscowości wsi 
Czarnogoździce na lata 2016-2023

3) 109 03.04.2016 w sprawie zatwierdzenia Planu Odnowy Miejscowości wsi Kuźnica 
Czeszycka na lata 2016-2023

4) 110 03.04.2016 w sprawie zatwierdzenia Planu Odnowy Miejscowości wsi Swiebodów 
na lata 2016-2023

5) 111 04.03.2016 w sprawie wprowadzenia zmian w statucie Gminnego Ośrodka Pomocy 
Społecznej w Krośnicach

6) 112 07.03.2016 w sprawie emisji obligacji komunalnych oraz określenia zasad ich 
zbywania, nabywania i wykupu

7) 113 07.03.2016 w sprawie zmian budżetu gminy na rok 2016

8) 114 08.03.2016 w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Krośnice na 
lata 2016-2027

mailto:sekretariat@ug.krosnice.pl
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9. Odpowiedzi na wnioski i interpelacje radnych.
10. Sprawy różne.
11. Zamknięcie obrad XVIII Sesji Rady Gminy Krośnice VII kadencji.

Przewodniczący Rady Gminy Krośnice

Piotr Morowek

i
i



ZAŁĄCZNIK Ni

do protokołu Sesji/Komisji Nr®.'

Sprawozdanie z działalności międzysesyjnej 
Wójta Gminy Krośnice 

(luty-marzec 2016)

•  Pod koniec lutego spotkałem się z mieszkańcami sołectwa Stara Huta. Głównym tematem 
zebrania było uporządkowanie sprawy związanej z numeracją porządkową nieruchomości w 
Starej Hucie.

•  25 lutego w Domu Kultury w Bukowicach odbyło się zebranie mieszkańców sołectwa 
Bukowice I. Głównym tematem zebrania było podjęcie Uchwały Nr 1/2016 w sprawie 
przyjęcia Planu Odnowy miejscowości wsi Bukowice na lata 2016-2023. Na zebraniu 
poinformowałem mieszkańców sołectwa, że prace związane z rozbudową ich nowej szkoły 
zbliżają się ku końcowi.

•  28 lutego wziąłem udział w spotkaniu wiejskim w Łazach. W porządku obrad znalazło się 
m.in. zmiany w funduszu sołeckim w roku 2016 oraz omówienie sprawy związanej z budową 
placu zabaw i siłowni zewnętrznej.

•  4 marca uczestniczyłem w spotkaniu z geodetą powiatowym panem Rafałem 
Ławniczakiem. Główną tematyką zebrania były zmiany związane z modernizacją ewidencji 
gruntów i budynków na terenie gminy Krośnice. W spotkaniu wziął także udział starosta 
milicki Jan Krzysztofik.

•  Z początkiem marca w Parku Wodnym Krośnicka Przystań zostaje oddane do użytku 
saunarium, czyli grzane sauny - parowa i sucha, jacuzzi oraz tężnia solankowa.

•  Na terenie naszej gminy zakończyły się zebrania sprawozdawczo-wyborcze w jednostkach 
Ochotniczych Straży Pożarnych.

•  Z końcem lutego do jednostki Ochotniczej Straży Pożarnej w Wierzchowicach trafił średni 
wóz bojowy IVECO. Auto zostało zakupione przez Urząd Gminy Krośnice

•  Trwa inwentaryzacja świetlic na terenie gminy Krośnice. Podpisaliśmy umowy z 
opiekunami świetlic, którzy będą otrzymywać miesięcznie wynagrodzenie.

•  7 marca w Domu Kultury w Bukowicach uczestniczyłem w zebranie mieszkańców z 
sołectwa Bukowice II. Głównym tematem zebrania było podjęcie Uchwały w sprawie 
przyjęcia Planu Odnowy miejscowości wsi Bukowice na lata 2016-2023.

•  W piątek 11 marca w Urzędzie Wojewódzkim we Wrocławiu odbyła się gala 
podsumowująca plebiscyt - Sołtys Roku 2015. Wśród wyróżnionych znalazły się nasze panie 
sołtyski Jolanta Brząkała-Garnyś i Ewa Pasiniewicz-Tymańska.

WÓTT G M IN Y
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